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AANHANGSEL TOT DE HANDELINGEN VAN DE GEMEENTERAAD

(Vragen van de fractie Onafhankelijk Rijswijk)

No. VR 20 007 Rijswijk, 3 maart 2020

Corsa nummer: 20.011064

Op grond van artikel 44 van RvO voor de vergaderingen van de gemeenteraad, stellen wij 
onderstaande vragen.

1. Wat is de reden van het kappen van - ten miste - 24 vitale en robuuste bomen langs de Gbr. 
Vd Kooijweg?

2. Is hier door de gemeente een vergunning voor aangevraagd, zo ja, wanneer? Zo nee, waarom 
niet?

3. Worden hier weer - zo volwassen mogelijke - bomen teruggeplaatst; zo nee waarom niet? Als 
dit niet daar gebeurt, waar zult u dan deze bomen compenseren en wanneer?

4. Wanneer zullen er weer bomen terug komen tussen fietspad en de zuidelijke rijbaan van de 
Sir Winston Churchilllaan tussen Volmerlaan en Burgemeester Elsenlaan? 

Romy de Man

Dick Jense

Het college beantwoordt de vragen als volgt:

1. Wat is de reden van het kappen van - ten miste - 24 vitale en robuuste bomen langs de Gbr. 
Vd Kooijweg?

De gekapte bomen waren Essen met ernstige verschijnselen van Essentaksterfte. De bomen 
zijn gekapt omdat ze een gevaar vormden voor de veiligheid langs de openbare weg.

2. Is hier door de gemeente een vergunning voor aangevraagd, zo ja, wanneer? Zo nee, waarom 
niet?

Er is geen vergunning aangevraagd. De kap is verricht op basis van de APV van 2017 waarin 
is opgenomen dat voor zieke of dode houtopstanden geen kapvergunning nodig is. 

3. Worden hier weer - zo volwassen mogelijke - bomen teruggeplaatst; zo nee waarom niet? Als 
dit niet daar gebeurt, waar zult u dan deze bomen compenseren en wanneer?

In het plantseizoen 2020/2021 worden bomen geplant op deze locatie. 
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4. Wanneer zullen er weer bomen terug komen tussen fietspad en de zuidelijke rijbaan van de 
Sir Winston Churchilllaan tussen Volmerlaan en Burgemeester Elsenlaan?

In het plantseizoen 2020/2021 worden bomen geplant op deze locatie.

Burgemeester en wethouders,
de  secretaris,

P.M. Schuit

de burgemeester,

drs. M.J. Bezuijen


